
Hellevad Børneunivers 

Fællesbestyrelsesmøde 
  

 

Onsdag d.07.12.22 kl. 19.00-21.00 

 

 

Afbud: Christina. Andreas. Gitte. 

Dagsorden: 

 
Emne: Referat: 

1) Godkendelse af dagsorden og 

referat fra sidst 

Godkendt og underskrevet 

2) Elevrådet 

Elevrådet har ordet 

Elevrådet fremførte, hvad de havde arbejdet med, de ønsker de havde indsamlet fra de 

øvrige elever, samt hvad de fremadrettet ønskede at arbejde med. Rigtig fint fremført. 

 

3) Orientering: 

Formand(LS) 

Ledelsen (SKS, AJ) 

Medarbejdere (GH, CLK) 

Øvrige 

 

LS: Lene ønsker at træde ud af bestyrelsen, da hun, på sit arbejde, er valgt som AMR, og 

der ville kunne være en interessekonflikt i at hun også sidder i bestyrelsen. 

SKS: Multibanen loves færdig til midt december, men færdiggørelsen er meget afhængig 

af vejret. 

Hellevad i Udvikling er nomineret til Årets Landsby. Resultatet kommer senere i aften 

Vi har en smule nedgang i SFO og i SFO2.  

Vores nye pedel er startet og det går rigtig godt. Han er hårdt i gang. 

CLK: Vi har haft julehygge i børnehaven med fed opbakning. Vi var 220 i kirke.  

Vi har haft en rigtig god personaleweekend, for personalet i børnehaven 

Vores nye pædagog Lone er faldet rigtig godt til. 

 

4) Trivselsundersøgelsen blandt 

medarbejderne: 

Hvad viser den? 

 

Vi fik to rigtige gode resultater af trivselsundersøgelserne. Vi sender begge 

undersøgelserne ud til bestyrelsen sammen med referatet for dette møde. 

5) Økonomi. SKS 

Kort status  

Uændret 

6) Kost politik. Alle 

Er der en fællesholdning til hvornår 

eleverne må have slik med? 

Sundhedspolitikken vedhæftet 

 

Vi tager Sundhedspolitikken op på et senere møde. 

7) Dagsorden og referat 

Nyt format – kan det godkendes 

Hvordan får vi effektiviseret 

dagsorden, så det fungere lige så 

godt som november 

Det nye format er godkendt. 

Vi sætte fokus på at emnerne skal følges af en kort tekst informerende tekst, og at emnerne 

på dagsordenen er relevante for bestyrelsesarbejdet 

8) Princip for fremmøde og 

sygemelding 

Bilag vedhæftet. Vores nuværende 

princip er for detaljeret, og bør 

måske omformuleres til et decideret 

princip. Eksempler vedhæftet 

Vi laver et helt nyt princip, samt en retningslinje for emnet. Søren forfatter et oplæg til 

næste gang. 

9) Facebook og aktiviteten herpå. 

 

Der er lidt dødt på Facebook og vi skal have lidt flere opslag ud jævnligt, fra alle 

afdelingerne.  



10) Trivselsrådsmødet 

         Status 

Vi har sendt invitationer ud til alle trivselsrødder til d. 15. december. Der er deadline d. 12. 

december.  

Vi genudsender invitationen i morgen 

  

11) Brugen af mobil i SFO 

 

Der skal ikke bruges mobiltelefoner i hverken SFO eller SFO2. Dette ER pointeret i begge 

afdelinger. 

12) Status på udvidelse af 

Futtegruppen + planer til 

indretning af børnehaven Nøfle/ 

Mumlegruppen 

 

Vi har annonceret efter en pædagog og en pædagogmedhjælper. Forberedelserne er gået i 

gang ift. at flytte småbørnsgruppen ud i pavillonen og ansøgningen underskrevet. 

Ift. Indretningen, så er personalet i børnehaven i tænkeboks.  

13) Børnehavens velkomstbog.  

Opdatering og samarbejde med 

dagplejen 

 

Trænger til en opdatering. 

Den kan med fordel deles ud til dagplejen, så de kan læse den med kommende børn 

14) Tiltag for synliggørelse af SFO 

og dens aktiviteter + 

medarbejderstatus 

 

SFO-personalet arbejder på at få synliggjort SFOens mange gode aktiviteter både på 

AULA og på Facebook.  

Der vil efter nytår være fast 2 pædagoger og en medhjælper i SFOen 

15) Status på parkeringspladsen 

Vi har fortsat en udfordring.  

Læserbrev ang. manglende lys? 

 

Vi laver et lille parkeringsudvalg: Melanie, Søren er de første der melder sig.   

Bestyrelsen ønsker at udfærdige et læserbrev ift. Belysningen på parkeringspladsen 

16) Årshjul 

Bilag vedhæftet 

Intet at tilføje 

17) Dato for næste møde og emner til 

næste møde 

18. januar. Kl. 19.00 

Princip 

Konstituering 

Husk kalenderen 

Mødetidspunkt 

 

18) Eventuelt Kunne det lade sig gøre at lave juleklip for mellemtrin og indskoling hver for sig, så 

bedsteforældre og forældre ikke behøver at dele sig. 

 

 


